
نظر وزیر بهداشت درباره محصولات
تراریخته

وزیر بهداشت در خصوص محصولات تراریخته، گفت: تراریخته نوعی
تکنولوژی و علم است و موافقان و مخالفانی دارد اما بحث ترایخته

باید در محیطهای علمی، کارشاسی و تخصصی مطرح شود.

دکتر سید حسن هاشمی در گفتگو با ایسنا افزود: محصولات تراریخته
مضرات و فوایدی دارد و باید مراقب باشیم در جایی که به ذخیره
ژنتیکی کشور آسیب میزند ورود پیدا نکرده و از آن دوری کنیم و در

مواردی که بشر راهی ندارد، از آن استفاده کنیم.

وزیر بهداشت یادآور شد: محصولات تراریخته توسط آزمایشگاههای وزارت
بهداشت و سازمان ملی استاندارد بررسی میشود اما اصل محصولات
تراریخته چیزی نیست که یک وزیر مانند وزیر جهاد کشاورزی یا
بهداشت یا سازمان مدیریت و برنامهریزی در مورد آن اظهار نظر کنند
بلکه تراریخته یک بحث علمی است و باید اجازه دهیم این موضوعات در

محیطهای علمی، کارشناسی و تخصصی بررسی شود.
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